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Onderwerp: Beantwoording rondvragen over het inzaaien van de Potterskade met bloemen 

Deze rondvragen zijn gesteld door de fractie van Progressief Woerden tijdens de vergadering van de 
Commissie Ruimte van 16-03-2016. 

In de vergadering is afgesproken om deze vragen schriftelijk te beantwoorden. 

 

Beantwoording van de vragen: 

Is de Potterskade geschikt als locatie om bloemen in te zaaien?  
 
In antwoord op uw vraag: nee, de bermen aan de Potterskade zijn niet geschikt om te worden ingezaaid 
met een bloemen mengsel.  
 
Daarvoor zijn twee argumenten van toepassing: 

1. De Potterskade loopt over in NNN (nationaal natuurnetwerk, voorheen EHS), door gebiedsvreemde 
soorten te introduceren kan het NNN onder druk komen te staan wat om meer beheermaatregelen 
zal vragen. Onze taak is om dit juist te voorkomen. 

2. Inzaaien van mengsels moet continu (elke 3 tot 4 jaar) worden herhaald. Dit is niet duurzaam. 
Beter is het onderhoud aan te passen zodat er bloemrijke bermen kunnen ontstaan. 

 

In 2018 zullen wij het maaibeheer aan de Potterskade aanpassen.  
 
 
 

Bijlagen: 

 

N.V.T. 

 

 
 
 
 
 
I.A.M. ten Hagen 
wethouder 


